
Tijdens de raadsvergadering van 26 april 2022 heeft mevrouw Markenhof gevraagd in hoeverre West 
Betuwe actief is in de discussie vanuit het Rijk over de mogelijke herziening van het aanbod van acute 
zorg in de regio, met name bij het Beatrixziekenhuis in Gorinchem. 
Bij een versobering van het aanbod van acute zorg zou dit namelijk onze inwoners direct kunnen 
raken. Deze mail voorziet in een reactie vanuit het college op die vraag. 
  
Reactie 
De discussie over het aanbod van acute zorg door streekziekenhuizen (zowel Gorinchem als Tiel) 
loopt inmiddels al twee jaar. Het Rijk heeft namelijk twee jaar geleden met een houtkoolschets acute 
zorg een beeld geschetst waarin het aanbod van acute zorg door streekziekenhuizen wordt versoberd. 
Zowel door het college als door de gemeenteraad zijn eind 2020, mede naar aanleiding van een 
aangenomen raadsmotie (d.d. 17-12-2020), brieven naar de minister van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport gestuurd waarin wordt gepleit voor behoud van het aanbod van acute zorg in de regio. In 
samenwerking met gemeente Gorinchem volgen wij de ontwikkelingen op dit dossier. Daarbij gaan we 
voor goede acute zorg in zowel Gorinchem als Tiel. Uit navraag blijkt dat de 
burgemeesters/wethouders van de 30 streekziekenhuizen op 3 juni 2022 overleg hebben over de te 
nemen acties. Wij zullen u hier t.z.t nader over informeren. 
 


